
Hradeckega
cesta

Pred dobrim tednom dni sem
pod Golovcem srečala betežno
ženičko, otovorjeno z velikim
cekarjem in ker sem opazila, da
je sama tovoru le stežka kos,
sem ji ponudila pomoč. Nekaj
časa sva molče drobili korake
po blatnem pločniku in se ne-
prestano umikali drvečim avto-
mobilom potem pa je starka
spregovorila:

»Tale cesta je ena sama nad-
loga. Nešteto žalostnih dni sem
že preživela tukaj in zdi se mi,
kot bi bila rojena pod nesrečno
zvezdo. Poglejte: pred nekaj
meseci so zgradili nadvoz nad
železnico in poglobili progo,
potem ko so težki tovornjaki
skoraj dve leti neprenehoma vo-
zili mokro zemljo mimo naših
hiš; vse je bilo blatno, umazano,
hiše so nam razpokale, mi pa
smo bili ves ta čas odrezani od
sveta. Nobene proge mestnega
prometa nimamo v bližini, most
čez Gruberjev kanal pa je že le-
to dni neprehoden. To je pro-
blem vseh, ki nimajo lastnega
prevoznega sredstva. Tudi tele-
fonske povezave s svetom ni-
mamo. Že več kot 8 let imam
prošnjo na PTT za telefonski
priključek, pa nič. Pravijo, da ni
dovolj številk, da je centrala
premajhna... Če zbolim, od
kod naj pokličem rešilni avto?

In potem to nenehno divjanje
avtomobilov. Na Hradeckega
cesti velja omejitev hitrosti do
40 km/h pa je nihče ne upošte-
va. Vozijo 70 km in več! Potreb-
no bi bilo postaviti kontrolo in
kdaj pa kdaj z radarjem kontro-
lirati hitrosti. Pa pločniki so
zdaleč preozki, ponekod pa jih
sploh ni. Da o blatu in umazaniji
ne govorim. Po dežju se bojimo
na cesto, saj bi človek šel ven
kdaj pražnje oblečen, pa si ne
upa, ko ima tako daleč do naj-
bližje kemične čistilnice...

Pa ozračje je skrajno onesna-
ženo, kljub neposredni bližini
Golovca. Marsikje še nimajo
urejenega odvoza smeti in tako
ves najrazličnejši material (od-
padni) skurijo kar v pečeh in
tako se iz prenekaterih hiš v
zimskem času dan na dan dvi-
gajo oblaki gostega, smrdljive-
ga dima. Golovec je sicer res
blizu, a je sedaj do njega dostop
zelo otežkočen, saj se je prej
večina sprehajalcev posluževa-
la mostu čez Gruberjev prekop.
Ta je sedaj neprehoden in nas
zanima kdaj bodo dela na tem,
tako pomembnem objektu, kon-
čana.

Zanima nas še, kdaj bo urejen
problem tovornega prometa po
Hradeckega cesti. Nikjer v bliži-
ni ni javne telefonske govorilni-
ce in pošte; trgovina je sedaj le
ena in izbira v njej, zlasti mesa
in zelenjave, ni najboljša. Če
omenim pa neredno raznašanje
pošte in časopisov, pa slabo or-
ganiziranost službe za pomoč
ostarelim in bolnim občanom
mi boste najbrž res verjeli, da
smo prebivalci Hradeckega ce-
ste zapisani zli usodi...«

Z ženico sva se poslovili, odš-
la je dalje, sključena pod težo
bremen, njene tožbe pa so še
vedno odmevale v meni.
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